
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 13.11.2019 

      Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka komisie Mgr. Anna Berešová, prítomných 
oboznámila s programom zasadnutia: 

1. Vyhodnotenie jesennej časti mládežníckeho futbalu MFK Michalovce a príprava pre jarnú      

              časť súťaže – informácia 

2. Správa o výchovno – vzdelávacej  činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských     
zariadení  (vyhláška č.9/2006)  –     informácia 

       3.  Rôzne   

Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie. 
 
       Do  bodu Rôzne zaradené prerokovanie návrhov na poskytnutie dotácií  na 1. kvartál 
2020 za oblasť školstvo a oblasť šport. Program rokovania  bol schválený všetkými 
prítomnými členmi. 
                      

R O K O V A N I E  
 

1. Vyhodnotenie jesennej časti mládežníckeho futbalu MFK Michalovce a príprava pre jarnú      

              časť súťaže – informácia -  Mgr. Martin Melník  - zástupca  MFK Michalovce 
 
     Klub spolupracuje s okolitými mestami Strážske, Veľké Kapušany, mestská časť Topoľany 
a Močarany. Umiestnenie v súťažiach: U19 priebežné 11. miesto I.LSD, U17 – priebežné 10. miesto 
I.MD, U16 – priebežné 11. miesto I.MD, U15 – jesenná časť 1. miesto I.SŽV postup do nadstavby, U14 
– jesenná časť 2.miesto I.SŽV postup do nadstavby. V dňoch 6-9.8.2019 sa uskutočnila veľkolepá  
akcia Michalovce cup, ktorá bola  finančne stratová.  Výsledky prípravných  zápasov naznačovali 
slabšiu sezónu. Dôvodom je aj odchod kľúčových hráčov, za ktorých  neprišla adekvátna náhrada. 
V jesennej časti sa prejavili zlé výsledky, nevýrazný herný prejav hráčov a chýbajúce osobnosti 
družstva U19 a U17. Pri príprave na jarnú časť klub urobí  všetko pre záchranu, hľadajú sa možnosti 
na doplnenie kádra v rámci  finančných  podmienok.    
 
Ing. F. Kaľavský – Ako klub pokračuje po odchode p. Remáka? Sú plánované zmeny na trénerských 
postoch?  
Odpovedá Mgr. Melník – Aj po odchode z klubu p. Remák je veľmi nápomocný a ústretový  pri 
konzultáciách.   Čo sa týka trénerskej zmeny, je potrebná, vzhľadom na udržanie klubu. Do konca 
jesene prebehnú zmeny.  
Ing.  F. Kaľavský – Prebieha výber do kategórie žiakov? 
Odpovedá Mgr. Melník – Klub hľadá nových  žiakov. Doteraz sa zapojilo 7 žiakov. Vzhľadom 
k výpadku, orientujeme sa aj po okolí – Sobrance a hľadáme možnosti rokovaniami vo Veľkých  
Kapušanoch. 
Ing. F. Kaľavský – Je k dispozícii k nahliadnutiu výročná správa o financovaní klubu? Ako je 
zabezpečená materiálno technická časť? 
Odpovedá Mgr. Melník -  Dotácia poskytnutá mestom Michalovce je zúčtovávaná 2x v roku a je 
odovzdávaná odboru  IaG. Klub pracuje so schodkom, dotácia mesta nepostačuje na náklady chodu 
klubu. Zvlášť náklady na dopravu sú vysoké. Klub prijal úsporné opatrenia. Požiadavka klubu na 



navýšenie dotácie neprešla. Čo sa týka materiálno technického zabezpečenia, klub má všetko 
potrebné zabezpečené .  
 
Mgr. Mašlanka – zdôraznil potrebu prijatia všetkých opatrení a zabezpečenia podmienok na  udržanie 
klubu. 
 

   2. Správa o výchovno – vzdelávacej  činnosti, jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských     

       zariadení  (vyhláška č.9/2006)  –     informácia 

Ing. Katarína Poláková, vedúca OŠaŠP    a  Mgr. Petra Kolesárová, metodička OŠaŠP 

     Správu predkladajú riaditelia MŠ, ZŠ a ZUŠ v zmysle zákona č. 245/2008 a vyhlášky č. 9/2006. 
Správa sa prerokuje v rade školy a odovzdáva sa na MsÚ odbor ŠaŠp v termíne do 31.10.2019, 
Obsahuje informácie ekonomické, rozpočtové, súhrnné správy o zhodnotení  šk. roku 2018/19, 
taktiež  informácie o úspechoch školy ale aj nedostatkoch. Vyučovací proces je v kompetencii  štátnej 
školskej inšpekcie. 

Ing. F. Kaľavský  – Je na školách zabezpečené triedenie odpadu? Ak áno, ako prebieha? 

 Odpovedá  Ing. Katarína Poláková – Na každej Základnej škole sa odpad triedi. Poverenou osobou zo 
strany MSÚ  je Ing. Fecák.  Školy majú stojany, farebné igelitové vrecia a koše. Deti vo vyučovacom 
procese sú vedené k triedeniu odpadov na hodinách  jednotlivých predmetov. Máme aj dosiahnuté 
úspechy v triedení odpadov a to 1. a 6.ZŠ – titul  ,,Zelená škola“. 

Ing. F. Kaľavský – Aké sú výsledky s poskytovaní ,,obedov zadarmo“ na ZŠ? 

Odpovedá Ing. Katarína Poláková – Výsledky sú dobré. Zvlášť si to cenia rodiny s počtom detí 3 alebo 
viac. So zistení vyplýva, že v mesiaci september 2019 pribudlo cca 360 stravníkov na základných 
školách v meste.   

3.Rôzne  

Prerokovanie návrhov na poskytnutie dotácií  na 1. kvartál 2020 za oblasť školstva  a oblasť 
športu 

RNDr. Jana Machová – vedúca OIaG 

Ing. Martina Danková – zásupca OIaG  

     O návrhoch  na pridelenie dotácie a splnenie podmienok informovala RNDr. J. Machová. Pre oblasť  
školstvo požiadal o dotáciu 1 žiadateľ  a pre oblasť  športu 8 žiadateľov. Komisia bola oboznámená 
s návrhmi a navrhla prerozdeliť  sumu 200,-€  pre 1 žiadateľa za oblasť školstvo a pre oblasť  športu 
pre  6 žiadateľov sumu 2 300,- €. Počet žiadateľov pre oblasť športu bolo 8, z toho 2 nesplnili 
podmienky pridelenia dotácie.                                                                                                                                                                     

      Komisia prejednala  návrh na poskytnutie dotácií na 1. kvartál rok 2020 z rozpočtu mesta 
Michalovce a  hlasovaním prijala stanovisko a odporúča Mestskému zastupiteľstvu schváliť  Návrh na 
poskytnutie dotácií na 1. kvartál rok 2020. 

      Na záver zasadnutia predsedníčka komisie poďakovala prítomným za aktívnu spoluprácu. 
Najbližšie zasadnutie komisie je plánované na 18.12.2019. 

                                                                                                                   Mgr. Anna Berešová 

                                                                                                                  predsedníčka komisie 


